
Zápis ze schůze Osadního výboru konané dne 1. 2. 2016

Přítomni:
Předseda: Monika Křibíková
Místopředseda: Aleš Pitřík
Členové:                             Renáta   Polášková
                                       Věra Melichaříková
                                       
Omluvena:                   Simona Frýdecká

Hosté: Muroň Jiří, Pánková Jiřina   (Kamenec)                                    
Program:                    

1. Zahájení
2. Požadavky občanů
3. Vyjádření OV
4. Požadavky OV

Ad 1. Schůzi zahájila paní předsedkyně

Ad 2.‐  Pan Muroň  č.p. 122 – žádá o doplnění zásobníku investičních akcí o 
opravu hlavní komunikace přes Kamenec od rozcestí u kontejneru až k panu 
Cibienovi.

          ‐ Paní Pánková č.p. 214 – žádá  informaci, zda budou rodinné domy 
v katastrální části Kamenec napojeny na plynovod obce Dobrá ‐ Kamenec.  
Vzdálenost mezi již připojenými rodinnými domky a zájemci o připojení je cca 
50 m. 

Příští schůze OV se bude konat na ZŠ ve Skalici
7.3.2016 v 17 hodin v místnosti stávající školní 

družiny (bývalá pošta).


